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Zápis č.6/2019 ze dne 16. 4. 2019 

Přítomni: Ivan Belko, Jakub Novák, Jiří Sýkora, Stanislava Provazníková, Zuzana Dubová, 

Andrea Jurková 

Omluveni: O 

Nepřítomní: O 

 

Program: 

Na schůzi byla přizvána i paní Jurková, která byla doporučena Městský úřadem v Říčanech jako  

koordinátora pro satelitní obce města Říčany. 

Koordinátorka paní Andrea Jurková – pan Kořen oznámil písemně panu Belkovi, že veškerá 

komunikace bude směřována na paní Jurkovou. Jednotlivé body jednání budou probrány s paní 

Jurkovou, která bude tlumočit požadavky městu Říčany následující den. Následná odpověď 

bude předána panu Belkovi. 

Kontrola plnění úkolů: 

1. Autobusová zastávka U Dálnice – 17.4. proběhne ve 13:00 schůzka (p. Svoboda, p. Váňa 

a dodavatel prací na vyasfaltování komunikací p. Bílek) kde se kromě autobusové 

zastávky bude řešit úprava silnice Jažlůvská a U Dálnice. – vyřizuje p. Belko 

2. Jarní úklid obce – úklid proběhl ve dvou termínech 30.3. a 6.4. Účast u prvního úklidu 

byla 39 občanů a u druhého 8 občanů. Naplnily se dva kontejnery cca 15 tun odpadu, 

proběhl úklid dětského hřiště, včetně drobných oprav, odvodnění obecního úřadu a 

zasazení betonových žlabů. Zároveň byly posbírány odpadky v obci okolo komunikací, 

částečně vysekané náletové dřeviny a osazení nových keřů a dřevin, omytí pomníku a 

obnovení nápisu, vykopání starých tůjí, osazení nových tůjí, keřů a dřevin. Byly natřeny 

betonové panely na silnici, které nám dodala SÚS. Pan Čedík vyklidil obecní pozemek u 

dětského hřiště. Osazení nových laviček před obecním domem, na půl cesty na hřbitov a 

u hřbitova. Za to všem účastníkům mockrát děkujeme. 

3. Dětské hřiště – příspěvek, který byl slíben městem Říčany ve výši 200.000 Kč byl 

zamítnut a bylo navrhnuto tuto částku čerpat z vlastního rozpočtu obce Jažlovice. Říčany 

tuto akci zaštítí pouze administrativně a realizací. Tímto se přerušuje tento bod a obecní 

výbor zváží tuto investici na příští schůzi. 

4. Svoz odpadu – pí. Jeřábková podala ústní stížnost na firmu Pedersen, která zajišťuje 

svoz odpadu a nezajíždí do ulice V Úvoze a Zahrádkářská i přes to, že přístup pro svozový 

vůz je umožněn. Paní Jurková tuto stížnost přednese na městském úřadě, který zařídí 

nápravu. 

5. Prodej pozemku pod trafostanicí – osadní výbor jednohlasně odsouhlasil prodej 

pozemku pod trafostanicí (12 m2) firmě ČEZ. 
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Nové úkoly:  

1. Zábrany proti vjezdu na trávník před obecní úřadem „pod lípou“ – budou umístěny 

dřevěné kůly proti vjezdu motorových vozidel – zařizuje p. Sýkora, termín: do 19. 

dubna 2019 

2. Zalévaní kytek a keřů – je potřeba zalévat nově vysazené keře – keře u pomníku 

zalévá pan Belko, keře pod kostelem zalévá paní Provazníková, keře na náměstí a u 

rybníka zalévá pan Sýkora 

3. Revize herních prvků na dětském hřišti – z důvodu velkého opotřebení je třeba 

provézt revizi – zařídí pí. Jurková s městem Říčany 

4. Úprava plotu na dětském hřišti – materiál je zajištěn, je potřeba provézt realizaci 

– zajistí pan Sýkora 

5. Revize a elektro revize v obecním domě – je třeba provézt kontrolu kotle, 

spotřebičů a elektrospotřebičů – zařídí pí. Jurková s městem Říčany 

6. Další číslo občasníku Jažlovák – bude zmíněna brigáda, MÚ přislíbil přidat 

příspěvek do kurýra, akce „dětský den“ – zajistí p. Sýkora, termín: 30. dubna 2019 

7. Příprava na akci „Čarodějnice“ – příprava dřeva a občerstvení, dřevo bude 

připraveno během víkendu 27. – 28.4. – zajistí p. Sýkora a pí. Dubová, občerstvení 

zajistí p. Novák 

8. Další požadavky na pí. Jurkovou – uvolnění prostor v budově školy, využití pozemku 

za dětským hřištěm (co je potřeba po MÚ), osadní výbor žádá o osobní účast u 

koordinační schůzky za účelem prohlídky školy. 

9. Údržba zeleně – pan Mauersberger nabídnul úpravu obecní zeleně a poskytnutí 

techniky. – p. Novák zajistí, za jakou částku p. Mauersberger je ochoten tuto službu 

poskytnout. 

Návrhy paní Jurkové  

• Informace o možnosti realizace hřiště pro pejskaře. Osadní výbor zamítnul zájem o tyto 

prvky. 

• Pí. Jurková požaduje rozpis požadavků na investice v excel tabulce s uvedením priorit. 

Členové osadního výboru předloží návrhy panu Belkovi, který tabulku zpracuje a zašle 

paní Jurkové. 

Květná louka – pan Belko byl informován MÚ Říčany o projektu „Květná louka“. Jedná se o 

projekt obnovení přirozené fauny a flóry a to nezasahováním do cyklu přírody. Pro obec 

Jažlovice byla navrhnuta plocha „Na rybníčku“. Osadní výbor tento projekt jednohlasně 

odhlasoval.  
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Zapsala: Zuzana Dubová     V Jažlovicích dne 16. 4. 2019 

Příští schůzka OV Jažlovice bude ve čtvrtek 25. 4. 2019 v 18:00 hodin 

 

 

                                                                                                               Ivan Belko 

                                                                                         Předseda osadního výboru Jažlovice 


